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Udvalgsdagsordener
Dagsordener fra afholdte møder i følgen
de udvalg er udsendt tidligere:
Ejendomsudvalget - den 23. marts 
Teknisk udvalg - den 17. marts 
Kulturelt udvalg - den 21. marts 
Socialudvalget - den 29. marts 
Økonomiudvalget - den 12. april 
Hovedudv.for soc. omr. - den 17. marts 
Hovedudv. for kult. omr. - den 18. marts
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Fastlæggelse af de enkelte fagudvalgs 
budgetrammer for 1989
I henhold til tidsplanen for budgetlæg
ningen fastlægger økonomiudvalg og byråd 
de enkelte fagudvalgs budgetrammer i a
pril måned.
På baggrund af drøftelserne på budgetse
minaret har forvaltningschefgruppen udar
bejdet oplæg til budgetrammerne. Oplæg
get er udsendt til byrådsmedlemmer og 
forvaltninger den 22. marts 1988 (bilag 
8-3, budgetmappe 1989).
Ifølge oplægget foreslås følgende ram
mer :
Driftsbudgettet
Ejendomsudvalget - kr. 141. 000
Teknisk udvalg kr. 6. 139. 000
Kulturelt udvalg kr. 31. 262. 000
Socialudvalget kr. 46. 789. 000
Økonomiudvalget kr. 22. 230. 000
Ialt kr.106. 279. 000

Anlægsbudgettet
Ejendomsudvalget - kr. 1. 934. 000
Teknisk udvalg kr. 900. 000
Kulturelt udvalg kr. 233. 000
Socialudvalget kr. 2. 808. 000
Økonomiudvalget kr. 0. 000
Ialt kr. 2. 007. 000

Det bemærkes, at der ved opgørelsen af
finansieringen er regnet med uændret
skatteudskrivning både på person- og 
grundskat.

fortsættes....
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2. Fortsat
Det foreslås, at rammerne godkendes. 
Herefter udarbejder de enkelte fagudvalg 
forslag til årsbudget og hører respekti
ve organer, blandt andet samarbejdsud
valg .
Det foreslås endvidere, at byrådet fore
tager en opfølgning af budgetseminaret 
mandag den 20. juni, kl. 16.00 - 21.00. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
12. april 1988 forslaget til byrådet med 
anbefaling.
C + V foreslår, at såfremt indtægter, 
(skatteindtægter/bloktilskud eller lig
nende) udviser overskud i forhold til 
rammerne, skal 50% af overskudet anven
des til nedsættelse af personskatten og 
50% til styrkelse af kassebeholdningen. 
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager særstandpunkt. 
Fastsættelse af dato for opfølgning af 
budgetseminaret afventer byrådsmødet.
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Udstykning og byggeri på matr, nr. 13 
Manderup by, Skibby
Den tidligere ejer af "Flaghøjgård", Mar- 
bækvej 7 søger i forbindelse med ejer
skiftet om tilladelse til frastykning af 
boligparcel ned mod Møllekrogen.
Den nye ejer har ansøgt om frastykning
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Ungdomsboliger - Hovedgaden 36 
Landsforeningen Ungbo meddeler i skrivel
se af 15/2-88, at det i forbindelse med 
færdiggørelse af udenomsarealerne på Ho
vedgaden 36, Skibby har vist sig, at der 
ikke er penge til anlæg af de kræve
de parkeringspladser på ejendommen. 
Landsforeningen Ungbo søger derfor om 
tilladelse til enten at undlade at an
lægge parkeringspladserne eller at over
skride anskaffelsessummen med yderligere 
ca 1 % til ialt ca 3 %. Man søger endvi
dere om, at Skibby kommune refunderer ca. 
19.600,- kr. der er afholdt på grund af, 
at det har trukket ud med aflysningen af 
et ældre pantebrev lyst på ejendommen. 
Ejendomsudvalget indstiller: 
at de krævede 6 parkeringspladser anlæg

ges på egen grund,
at man er sindet at godkende en overskri

delse af anlægssummen med ca 3 %, 
at man ikke refunderer Ungbo ekstraudgif

terne der skyldes den sene aflysning 
af pantebrevet.

Økonomiudvalget fremsender i møde den 
12. april 1988 ejendomsudvalgets indstil
ling til byrådet med anbefaling, dog til
føjes, at de 6 P-pladser skal være fær
diggjort senest den 1/7-88.



Forslag til tillæg nr. 3 til Skibby Kom
muneplan 1984-91 for Venslev landsby 
Det er nødvendigt at udvide den sydlige 
del af erhvervsområde E10 af hensyn til 
virksomheden HC-handelscenters ekspansi
onsmuligheder .
Forvaltningen har udarbejdet et forslag 
til kommuneplantillæg, som tilgodeser 
ovennævnte forhold.
Når byrådet har vedtaget forslaget til 
kommuneplantillæg, skal dette offentlig
gøres i 8 uger, hvorefter byrådet kan 
vedtage det endeligt.
Ejendomsudvalget fremsender forslag til 
kommuneplantillæg med anbefaling. I lo
kalplanen skal der indarbejdes beplant
ningsforslag langs skel.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
12. april 1988 ejendomsudvalgets indstil
ling til byrådet med anbefaling.

B Y R Å D S M Ø D E

4379
Onsdag den 20. april Formandens

initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

w t i & é & U  ff-

0 /in c
/ /

Ua /&H*C



4 3 S O

b y r å d s m ø d e

vedr. regionplantillæg februar 1988. 
Retningslinier og redegørelse for lokali
sering af lossepladsen.
Hovedstadsrådet har med skrivelse af 17. 
feb. 1988 fremsendt;
Forslag til Regionplantillæg 1988 vedrø
rende lokalisering af lossepladser, god
kendt af Hovedstadsrådet den 29. jan. 
1988.
Planlægningsdokument, PD 437: Forslag 
til plan for lokalisering af losseplad
ser i hovedstadsregionen 1988. 
Planlægningsdokument, PD 438: Vurdering 
af de indkomne høringsbesvarelser til 
"Redegørelse for lokalisering af losse
pladser, PD 430". Sagsdokument vedrørende 
"Lossepladslokalitet i tilknytning til 
I/S KARA's plads: Hedeland 
Eventuelle bemærkninger til Regionplan
tillægget 1988 og planlægningsdokumenter
ne PD 437 og PD 438 skal fremsendes in
den 1. maj 1988.
Teknisk udvalg indstiller, at der frem
sættes følgende bemærkninger til planen: 
Lossepladsen ved Kyndby skal alene betje
ne AFAV-kommunerne og Skibby kommune. 
Kommunen fastholder, at lokaliteten Ore- 
bjerg udtages af planen.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
12. april 1988 teknisk udvalgs indstil
ling til byrådet med anbefaling.
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Vej- og gartnerafdelingen,
Teknisk udvalg behandlede på sit møde 
den 27. august 1987 spørgsmålet om mulig
hederne for en omstrukturering af vej
og gartnerafdelingen, efter at gartneren 
havde opsagt sin stilling.
Udvalget vedtog, at den derved opståede 
stilling skulle vikarbesættes samt af 
vej- og gartnerafdelingen skulle køre 
som een afdeling. Sagen skulle herefter 
påny behandles på marts-mødet 1988. 
Efterfølgende er en medarbejder fra vej
afdelingen overgået til ansættelse på 
lossepladsen efter ledighed der.
Teknisk udvalg indstiller, at den ledige 
stilling i gartnerafdelingen besættes 
med vikar på jobbet. Den ledige stilling 
i vejvæsenet opslås.
Orla Hansen indtager særstandpunkt og 
ønsker sagen i byrådet, idet han ønsker 
antaget en gartneruddannet.
Kim Rockhill og Bent Olsen var ikke til 
stede.
Økonomiudvalget indstiller i møde den 
12. april 1988, at den ledige stilling 
i gartnerafdelingen besættes med en gart
neruddannet, og at den ledige stilling 
i vejvæsenet opslås til besættelse med 
en SID'er.
Lone Ph. Nielsen indtager særstandpunkt, 
idet hun følger teknisk udvalgs indstil
ling .
Gitte Schønemann og Lise Lotte Due var 
fraværende ved sagens behandling.
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Betaling for musikskoleundervisning
Musikskolelederen fremsender, på bag
grund af byrådets beslutning om at hæve 
den samlede deltagerbetaling for musik- 
ékoleUndervisningen til ialt kr.
150.000, skrivelse, hvor i det foreslås, 
at priserne for de forskellige former 
for undervisning fastsættes efter følgen
de retningslinier:
1. Voksenundervisning stiger forholdsvis 

mere i pris en undervisning for børn
2. Prisstigningen lægges på eneundervis

ningen.
3. Holdundervisning gøres billigere.
4. Sammenspil og orkesterspil gøres gra

tis (er includeret i prisen).
Kulturelt udvalg har på sit møde den 21. 
marts 1988 behandlet forslaget til beta
ling for musikskoleundervisning og anbe
faler musikskolelederens anførte princip
per og forslag til 1988/89 priser. 
Eneundervisning

børn.............
voksne...........

Holdundervisning

kr.
kr.

110
210

børn............. kr. 40
voksne........... kr. 80

Sammenspil
børn............. inkl.

- voksne........... inkl.
voksne, der ikke
modtager instrumenL —
talundervisning i
musikskolen .... kr. 40

Musikalsk forskole
børn..... kr. 40

fortsættes... .
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fortsat
Musikalsk legestue

børn..... kr . 40
Der søges en tillægsbevilling på kr.
14.000,-, som finansieres over kassebe
holdningen konto 801-00-009-04 i 1988.
Det forventes, at merudgiften kan dækkes 
af merindtægter i 1989.
Niveauet i efteråret 1989 (1989/90) må 
ikke sættes op.
Lise Lotte Due anbefaler principperne, 
men vil afvente det økonomiske til økono
miudvalget.
Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt 
for så vidt angår det økonomiske. 
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
12. april 1988 kulturelt udvalgs indstil
ling til byrådet med anbefaling.
Gitte Schønemann og Lone Ph. Nielsen fo
reslår følgende takster vedrørende: 
Eneundervisning

børn............ ,
voksne...........

Holdundervisning
børn............ .... kr. 75
voksne.............. kr. 130

Sammenspil
voksne, der ikke 
modtager instrumen- 

- talundervisning i
musikskolen......

Musikalsk forskole
65

børn............. . 65
Den ansøgte tillægsbevilling anbefales 
finansieret over kassebeholdningen konto 
801 00 004-09.
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frærgegårdens skoletjeneste
Egnsmuseet Færgegården fremsender rap
port for virksomhed på Færgegårdens sko
letjeneste i 1987, idet ordningen har 
kørt som forsøgsordning i 2 år.
Ledende skoleinspektør anbefaler, at sko
letjenesten fortsætter, idet den giver 
en værdifuld pædagogisk mulighed for 
at bibringe eleverne en oplevelse og 
forståelse af lokalsamfundets kulturhis
toriske udvikling.
Udgiften ved skoletjenesten er i indevæ
rende år ca kr. 45.000,- samt en materia
leudgift på kr. 20.000,- ialt ca. kr. 
65.000,-.
Aflønning af en koordinator/leder af sko
letjenesten kan i lighed med indstillin
gen i Jægerspris og Frederikssund ikke 
anbefales.
Skolekommissionen har på sit møde den 
14. marts 1988 behandlet sagen og anbefa
ler at ordningen gøres permanent. 
Kulturelt udvalg har på sit møde den 21. 
marts 1988 behandlet rapporten og anbefa
ler skolekommissionens indstilling.
Hanne Kyvsgaard og Lise Lotte Due indta
ger særstandpunkt, idet de ønsker sagen 
taget op i foråret 1989.
Økonomiudvalget indstiller i møde den 
12. april 1988, at sagen genoptages i 
foråret 1989.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager særstandpunkt, idet 
de anbefaler, at ordningen gøres perma
nent.
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Ungdomsskoleplan
Ungdomsskoleinspektør Frode Dall fremsen
der rettelsesblad til ungdomsskoleplanen 
1988/89.
Ungdomsskolenævnet har på sit møde den 
7. marts 1988 behandlet planen, og frem
sender denne med anbefaling.
Kim Rockhill er betænkelig med hensyn 
til forsøget med fransk/tysk. 
Skolekommissionen har på sit møde den 
14. marts 1988 behandlet planen og frem
sender denne med anbefaling. Skuldelev 
skoles 7. klasser tilbydes samme mulig
hed .
Da der er 6 elever tilmeldt på latinhol
det, anbefaler skolekommissionen, at hol
det bliver oprettet.
Faget tysk lægges i folkeskolen og faget 
fransk læses som ungdomsskoletimer i fol
keskolen.
Kulturelt udvalg har på sit møde den 21. 
marts 1988 behandlet planen og fremsen
der skolekommissionens indstilling med 
anbefaling.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
12. april 1988 sagen til byrådet med an
befaling.
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virksomhedsplan for ungdomsskolen
Uhgdomsskoleinspektør Frode Dall fremsen
der forslag til virksomhedsplan for skole 
året 1988/89
Ungdomsskolenævnet har på sit møde den 
7. marts 1988 behandlet planen, og frem
sender denne med anbefaling.
Kim Rockhill er betænkelig med hensyn 
til forsøget med fransk/tysk. 
Skolekommissionen har på sit møde den 
14. februar 1988 behandlet planen og 
fremsender denne med anbefaling med ret
telser omkring fagene fransk og tysk. 
Kulturelt udvalg har på sit møde den 21. 
marts 1988 behandlet planen og fremsen
der skolekommissionens indstilling med 
anbefaling.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
12. april 1988 sagen til byrådet med an
befaling .
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overførsel af rammebeløb fra 1987 til 
1988 indenfor det sociale og sundhedsmæs
sige område
Med henvisning til de vedtagne regler for 
ir ammebudgetter ing fremsendes bevillings
skema med henblik på godkendelse af bud
getoverførsel fra 1987 til 1988. Til ori
entering kan oplyses, at det samlede be
løb, hvortil der skal meddeles tillægsbe
villing udgør kr. 219.000.
Socialudvalget fremsender sagen med anbe
faling.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
12. april 1988 sagen til byrådet med an
befaling .
Den ansøgte tillægsbevilling anbefales 
finansieret over kassebeholdningen konto 
801 00 004-09
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Brandmæssige krav til klublokaler på Mar- 
bækskolen
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Ved brandsynsrapport af 30/7-1987 for- - 
langtes følgende brandmæssige krav op- _ 
fyldt.
1. Fri adgang mellem skoleelevernes op

holdslokale og klublokalet. Eventuel - 
dør skal kunne åbnes uden brug af _ 
nøgle.

2. De to nødudgange gennem lyskasserne
til skolegården skal kunne passeres " 
uden brug af værktøj. Dette betyder, _ 
at glasbyggestenene skal fjernes og 
erstattes af en rist, der let kan 
fjernes. "

Teknisk forvaltning har anslået udgiften _ 
til lovliggørelse af lokalet til kr. 
5.800,- excl. moms. Kulturelt udvalg 
fremsendte den 29/2-1988 sagen til social-7 
udvalget med anmodning om at dække den - 
anførte udgift.
Socialudvalget anbefaler, at der medde
les en tillægsbevilling på kr. 6.000 til ~ 
funktion 05 25 17/1 - klub, med finansie-~ 
ring ved en tilsvarende nedskrivning af _ 
rådighedsbeløb afsat på investeringsover
sigten i 1988 til klub på funktion 05 "
25 17/3. -
Økonomiudvalget fremsender i møde den
12. april 1988 socialudvalgets indstil
ling til byrådet med anbefaling.
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Vedrørende klub for 9-14 årige
Socialudvalget fik på mødet d. 26.1.1988 
forelagt status for den pr. 1.1.1988 e
tablerede klub på Marbækskolen. Socialud
valget tog lederens orientering til ef
terretning og besluttede at genoptage 
spørgsmålet om børnetal og lokaleforhold 
i socialudvalgets marts møde. 
Socialudvalget tilkendegiver på møde den 
29. marts med udgangspunkt i socialfor
valtningens notat af 15. marts 1988 (bi
lag S 1988 3/16) følgende:
1. Forslag til lukkedage og 2 uger anbe

fales.
2. Normeringsmodel som foreslået af for

valtningen - dog med faktor 70 i ste
det for 75 anbefales.
Anni Skov og Birgit Bangshof Morten
sen anbefaler normeringsmodel a.

3. Der overføres kr. 11.000 fra anlæg 
til drift for bl.a. at dække vikarud
gifter. Der søges i forbindelse her
med en tillægsbevilling på kr.
11.000 til funktion 05 25 17/1 - 
klub, vikarudgifter, med finansiering 
ved en tilsvarende nedskrivning af 
rådighedsbeløb afsat på investerings
oversigten i 1988 til klub på funk
tion 05 25 17/3.

_ Birgit Bangshof Mortensen og Anni 
Skov indtager særstandpunkt.

4. Spørgsmålet om børnetal og lokalefor
hold afventer socialudvalgets april
møde.

Økonomiudvalget fremsender i møde den 
12. april 1988 socialudvalgets indstil-
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4. Fortsat
ling til byrådet med anbefaling.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen fastholder de af Birgit Bangs
hof Mortensen og Anni Skov indtagne 
særstandpunkter i socialudvalget.
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Vedrørende rengøring på daginstitutions
området
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Byrådet besluttede på mødet den 24.2.
1988 at udbyde rengøringen på daginstitu
tionsområdet i offentlig licitation til i 
krafttræden pr. 1.1.1989. Beslutningen er 
en følge af budgetvedtagelsen 1988, som 
indebar en reduktion i den enkelte insti
tutions rengøringsbudget på ca. 20.000 kr 
For at overholde de reducerede budgetter 
i indeværende år har forvaltningen anmo
det Trasbo rengøring Aps om at fremsende 
tilbud på rengøring af de berørte insti
tutioner, således at dette kunne forelæg
ges socialudvalget på mødet den 29.3.1988 
Tilbud samt forvaltningens notat ved
lagt
Socialudvalget anbefaler på møde den 29. 
marts 1988, at rengøringen af Skolevejens 
børnehave og børnehaven Tumlebo snarest 
muligt overdrages Trasbo Rengøring Aps. 
Merudgiften i 1988 beløber sig til ca. 
kr. 16.000, hvortil der søges en tillægs
bevilling .
Skuldelev børnehave, Skuldelev fritids
hjem og Ferslev fritidshjem anmodes om 
evt. alternativt forslag til udførelse 
af rengøringsniveau med standard iflg. 
Trasbo og indenfor budgetforudsatte ram
mer - begrundelsen er de forskellige be
mærkninger, som er fremkommet på socia
ludvalgets møder med de enkelte instituti 
oner.
Socialforvaltningen udarbejder oversigt 
over de fornødne bevillingsberigtigelser 
i 1988.

f o r t s æ t t e s . .  . .
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Fortsat
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
12. april 1988 socialudvalgets indstil
ling til byrådet med anbefaling. 
Tillægsbevillingen foreslås finansieret 
over kassebeholdningen konto 801 00 004 
09.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen fastholder, at man ønsker den 
sammenlignelige rengøringsundersøgelse 
gennemført.
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Udlevering af bleer/snipper i dagplejen
Forældrerådet i dagplejen har ved skri
velse af 3. marts 1988 anmodet om genop
tagelse af sagen om udlevering af 
bleer/snipper og har som et nyt moment 
anført muligheden af, at lade forældrebe
talingen stige svarende til udgiften ved 
anskaffelse af bleer/snipper.
Byrådet vedtog i mødet den 18. november 
1987 at udlevering af bleer/snipper skul
le ophøre pr. 1. januar 1988. 
Forvaltningen fremlægger sagen over
for socialudvalget med bemærkning om 

at forældrebetalingen ikke kan forhø
jes i 1988 men skal fastlægges for 
1 år ad gangen, og derfor tidligst 
kan forhøjes pr. 1. januar 1989, 

at imødekommelse af det ansøgte forud
sætter, at der meddeles en tillægs
bevilling til budget 1988 på kr. 
7.500,

at udgiften i så fald bør indarbejdes 
i budgetoplæg 1988 med ca. kr. 
50.000.

Socialudvalget vedtog på sit møde den 
29. marts 1988 at fastholde byrådets ved
tagelse af 18. november 1987 om stop for 
udlevering af bleer/snipper.
Udgift til udlevering af bleer/snipper 
vil dog blive søgt indarbejdet i 1989- 
budgettet mod en forhøjelse af forældre
betalingen, således at den dækker udgif
ten ved anskaffelsen af nævnte artikler. 
Birgit Bangshof Mortensen og Anni Skov 
indtager særstandpunkt og begærer sagen 
forelagt byrådet.

4392
Onsdag den 20. april Formandens

initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

/ptsut /j/co Pcot

Otb -cd C?
CU&- /(/IsXf

^  /ois&J /)o /€ &€

S F  /U*

z o t d  P c

d o /  /ugAtøj* P d d / 1

f~j o p /. . / V .
w Jasv 4 A 4 ? A J C C  As&Wi -
/h*A , d u -  4000 P m /

M
-t*Sb .

å d  do-^

zdmsiuX /CcdéiAHÅM d i w u

O 4’ x

f o r t s æ t t e s . . . .



B Y R Å D S M Ø D E

16. Fortsat
økonomiudvalget fremsender i møde den 
12. april 1988 socialudvalgets indstil
ling til byrådet med anbefaling.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager særstandpunkt.
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Strukturen i Skolevejens børnehave
Socialudvalget vedtog i mødet den 23. 
februar 1988 at pålægge børnehavelederen 
at tilrettelægge anden gruppeopdeling 
for dé 46 pladser. Såfremt lederen fandt 
det formålstjenligt at fjerne skillevæg 
i stueplan, således som tidligere drøf
tet, anbefalede socialudvalget, at der 
blev meddelt den fornødne tillægsbevil
ling på kr. 8.000 excl. moms.
På begæring af socialudvalgsformanden 
blev sagen på byrådets møde den 16. 
marts 1988 tilbagesendt til fornyet be
handling i socialudvalget.
Socialudvalget vedtog på sit møde den 
29. marts 1988:
1. Vedtagelse af 23.2.1988 fastholdes dog 

med frist 1.5.1988.
Anni Skov og Birgit Bangshof Mortensen 
indtager særstandpunkt og begærer sagei^ 
forelagt byrådet.

2. For at mindske risikoen for "for højt 
støjniveau" alt iflg. embedslægen, på
lægges det lederen at tilrettelægge bøi; 
neopdelingen således, at dette problem 
mindskes. Der må bl.a. henses til, at 
i andre børnehaver har 20-børns gruppe 
Dette kan indebære behov for 1 gruppe 
på 20 børn og 2 grupper å 13 børn.
Anni Skov og Birgit Bangshof Mortensen 
indtager sær standpunkt og begærer sageiji 
forelagt byrådet.

Økonomiudvalget fremsender i møde den 
12. april 1988 socialudvalgets indstil
ling til byrådet med anbefaling.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen

Onsdag den 20. april
1988
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Fortsat
Mortensen fastholder de af Birgit Bangs- 
hof Mortensen og Anni Skov indtagne 
særstandpunkter i socialudvalget.
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Strukturændringer i børnehaven Tumlebo
Skrivelse fra børnehaven Tumlebo vedrør
ende personalejustering indenfor de bud
getafsatte lønudgifter i 1988.
Forslaget indebærer, at ledigblevne med
hjælperstillinger på ialt 64 t/u konver
teres til 1 medhjælperstilling på 36 t/u 
og 1 pædagogstilling på 30 t/u med virk
ning fra 1. april 1988. Der er ved den 
samlede beregning også indarbejdet effek
ten af kompensationen for den nedsatte 
arbejdstid pr. 1. september 1988, jfr. 
tidligere forhandlinger om dette spørgs
mål.
Børnehaven har meddelt forvaltningen, 
at såfremt det ansøgte imødekommes vil 
det være muligt for børnehaven at bevare 
den nuværende gruppeopdeling i resten

4396
Onsdag den 20. april Formandens

initialer:

1988
kl. 19.00

i byrådssalen

af 1988.
Socialudvalget vedtog på sit møde den 29. 
marts 1988, at fremsende den foreslåede 
justering i normeringsplanen med anbefa
ling og med tilføjelse af, at tidspunktet 
for stillingernes besættelse må fastlæg
ges således, at lønbudgettet for 1988 
overholdes jfr. også institutionens egen 
bemærkninger herom i det medsendte bilag. 
Anni Skov og Birgit Bangshof Mortensen 
indtager særstandpunkt.
Økonomiudvalget fremsender i møde den 
12. april 1988 socialudvalgets indstil
ling til byrådet med anbefaling.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager særstandpunkt.
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Indfrielse af pantebrev
På møde den 9. februar havde økonomiud
valget følgende sag på dagsorden: 
"Frederikssund Ejendomsbørs har i skri
velse af 22/1-88 forespurgt om Skibby 
kommune, i forbindelse med en ejendoms
handel, vil indgå aftale om at et pan
tebrev, tilhørende kommunen, kan indfri
es til kurs 88-90.
Restgælden på pantebrevet er kr. 
200.404,24 pr. 11/12-87. Indfries pante
brevet til kurs 90, vil kommunens "tab" 
blive på kr. 20.040".
Økonomiudvalgets flertal (C+V) kunne ik
ke godkende at pantebrevet sælges under 
kurs 100.
Birgit Bangshof Mortensen og Hans Jørgen 
Mortensen indtager særstandpunkt, idet 
de ønsker pantebrevet solgt til kurs 90. 
På begæring af ejeren har økonomiudval
get påny behandlet sagen på møde den 12. 
april 1988.
Økonomiudvalgets flertal {A + V) godken
der salg af pantebrevet til kurs 92. 
Gitte Schønemann og Lone Ph. Nielsen ind
tager særstandpunkt, idet de fastholder 
salg af pantebrevet til kurs 100, og be
gærer sagen forelagt byrådet.

ø̂uføjsLe.

Onsdag den 20. april
1988
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19. Fortsat
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20. Arbejdstidsnedsættelsen pr. 1/9-88 og 
1/9-90
Som led i overenskomstfornyelsen pr. 1. 
april 1987 sker der en nedsættelse af 
arbejdstiden til 38 timer fra 1/9-88 og 
til 37 timer fra 1/9-90.
For lærerområdet nedsættes det pligtige 
timetal med virkning fra undervisnings
årets begyndelse pr. 1/8-88. Dette er 
indregnet i budget 1988 og der skal ikke 
foretages yderligere på området.
For fuldtidsansatte sker der en "automa
tisk" nedsættelse af arbejdstiden og det 
foreslås, at administrationen i lighed 
med tidligere anmoder de enkelte arbejds
steder om inden 1. juni 1988 at tage 
stilling til, hvor man ønsker arbejds
tidsforkortelsen placeret. Administratio
nen foreslår samtidig, at man meddeler, 
at der kun i ganske særlige tilfælde kan 
forventes kompensation for arbejdstids
forkortelsen og at begrundet ansøgning 
må fremsendes til økonomiudvalget, så
fremt en kompensation er nødvendig.
De områder {daginstitutionsområdet, råd
huset) , hvor der allerede er truffet af
tale om kompensation medtages denne be
mærkning naturligvis ikke.
For deltidsansatte kan arbejdstiden æn
dres efter en konkret vurdering og efter 
gældende regler for ændring af arbejds
tid, dog ikke til mindre end 15 timer 
om ugen.
Da Skibby kommune har mange deltidsansat
te har forvaltningschefgruppen ikke skøn
net, at det vil være hensigtsmæssigt at

f o r t s æ t t e s . . . .
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Fortsat
ændre på de deltidsansattes arbejdstid, 
idet det formentlig vil blive vanske
ligt at få udført arbejdsopgaverne på 
den kortere arbejdstid.
Det foreslås derfor, at deltidsansattes 
arbejdstid ikke ændres pr. 1/9-1988. 
Økonomiudvalget fremsender i møde de 12. 
april 1988 sagen til byrådets afgørelse.
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Alle nyvalgte medlemmer til sikkerheds- - 
grupperne skal gennemgå et § 9 sikkerheds-^ 
kursus umiddelbart efter de er valgt. 
Medlemmer af sikkerhedsgrupperne inden
for bygge- og anlæg, pleje- og køkkenper-" 
sonale skal på et 32 timers kursus. Pæda-_ 
goger og kontorpersonale skal gennemgå 
et § 9 kursus på 16 timer. Det er arbejds-- 
giveren, der skal afholde udgifterne ved “ 
deltagelse i §9-kurserne. _
Det har hidtil været praksis, at udgif
terne til § 9-kursus er afholdt over de 
enkelte institutioners konti. På grund “ 
af reduktioner på de enkelte institutio- _ 
ners kursuskonti mener sikkerhedsudval
get, at udgifterne burde betales af en 
fælleskonto, da udgifterne er lovbundne. “ 
Det kan oplyses, at udgifter i forbindel- - 
se med afholdelse af samarbejskurser, 
der også er obligatoriske afholdes af 
en fælles kursuskonto. ~
På den baggrund søger sikkerhedsudvalget - 
om tillægsbevilling på kr. 30.000 i 1988 
til dækning af 9 kurser (vikarudgifter, 
kørsel o.l.) i perioden 1/5 - 31/12 
1988. -
Der kan ikke anvises kompenserende 
besparelser.
Økonomiudvalget indstiller i møde den 
12. april 1988, at tillægsbevillingen -
finansieres over kassebeholdningen konto 
801 00 004 09.
Lone Ph. Nielsen indtager særstandpunkt, 
idet hun indstiller finansiering over “

ØitCf /førush é o /  0 %

fD.
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Fortsat
konto 601 02 065 00 (besparelse vedrøren
de brandsektionering på rådhuset). Gitte 
Schønemann og Lise Lotte Due var fravæ
rende ved sagens behandling.
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22. Skuldelev skoles om- og tilbygning
Til efterretning meddeles at borgmeste
ren på økonomiudvalgets og byrådets veg
ne har godkendt at det budgetafsatte be
løb til Skuldelev skoles om- og tilbyg
ning kr. 687.000 på konto 301 03 870-50 
frigives.
Sagen forelægges også til efterretning 
for byrådet.
Økonomiudvalget tog i møde den 12. april 
1988 sagen til efterretning.
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. Udtrædelse som medlem af fritidsnævnet
Johnny Søndergaard fremsender ansøgning 
om tilladelse til at udtræde af fritids
nævnet grundet arbejdspres.
Suppleant er Ellen Christensen, som lige
ledes har ansøgt om fritagelse med samme 
begrundelse.
Såfremt byrådet efterkommer ansøgninger
ne, vil interessegrupper for børn og un
ge, som har kørt inden for de sidste 6 
måneder, blive indkaldt for at vælge 1 
medlem og 1 suppleant for resten af valg
perioden.



l u k k e t  m ø d e

Ansættelse af økonomichef
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2. Ledig stilling som timelærer
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Børnehaveklasseleder - forlænget orlov
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Opsigelse fra overlærer
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Opsigelse fra lærer
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6. Retningslinier for salg af fast ejendom
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Sti mellem Skibbyvej og Røgerupvej
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Salg af Sølvkær III
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9. Meddelelser 
a)
Skibby Kro
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1• Folketingsvalget den 10. maj 1988
I forbindelse med folketingsvalget den 
10. maj 1988 skal der tages stilling til 
følgende:
1) Valg af 2 medlemmer til opstillings

kredsens valgbestyrelse.
(Vælges ved forholdstalsvalg)
Da borgmesteren udgør det ene medlem, 
er det A + T, der skal vælge det an
det.

2) Valg af 2 stedfortrædere for disse.
3) Udpegelse af valgstyrere på de enkel

te afstemningssteder.
Der skal udpeges mindst 5, højst 9 
valgstyrere for hvert afstemnings
sted.
Forslag af 20. april vedlægges.

4) Valg af formænd for valgstyrerne på 
hvert afstemningssted.

5) Valg af tilforordnede vælgere på de 
enkelte valgsteder.
I lighed med tidligere valg foreslås 
det, at lokale partiforeninger, der 
ikke har repræsentation i byrådet (Det 
radikale Venstre og Danmarks kommunis
tiske Parti) tilbydes en plads som 
tilforordnet.
Forslag af 20. april vedlægges.

6) Forslag om, at afstemningen afbrydes 
mellem kl. 13 og kl. 15.

7) Godkendelse af, at 1 repræsentant fra 
kommunens plejehjem til sammen med
1 repræsentant fra folkeregistret kan 
forestå brevstemmeafgivningen på hjem
mene .

8) Godkendelse af, at 2 repræsentanter
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1. Fortsat

fra administrationen kan virke som 
stemmemodtagere for vælgere, der har 
fremsat begæring om at afgive stemme 
i hjemmet.

9) Da der ikke er afsat beløb på budget
tet til afholdelse af valg, foreslår 
administrationen, at der ydes en til
lægsbevilling på kr. 40.000.
Beløbet foreslås finansieret over kas
sebeholdningen, konto 801 00 004 09.

Administrationen anmoder samtidig om be
myndigelse til fremover ved udskrivelse 
af valg med megen kort frist, at kunne 
foretage de nødvendige godkendelser sva
rende til godkendelser ved tidligere af
holdte valg.
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